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Els partits polítics debaten sobre l'augment de l'IBI a la tertúlia de Cugat Mèdia

L'augment d'un 2,9% de l'IBI l'any vinent i les noves
ordenances fiscals han centrat la tertúlia política de Cugat
Mèdia. L'oposició, representada únicament per Junts per Sant
Cugat perquè Cs no ha participat, ha posat el contrapunt a les
opinions de l'equip de govern format per ERC-MES, PSC i la
CUP. L'espai radiofònic es pot seguir cada dimecres a partir
d'un quart de deu del matí a través del 91.5 FM i al web de
Cugat.cat.

Què han dit els tertulians? Pere Soler (PSC) 'Tenim tres eixos bàsics i veiem que hem d'ajustar algunes peces.
Hem tingut tres anys de congelació de l'IBI però el cost de la vida ha canviat i volem donar suport al comerç i
a les famílies més vulnerables.'

Gemma Aristoy (ERC-MES) 'Ara podrem fer èmfasi en les polítiques socials i tenir els treballadors com cal.
Volem unes polítiques socials més obertes.'

Lourdes Llorente (CUP-PC) 'Al final hem aconseguit la nostra aposta d'augmentar l'IBI que crec que era molt
necessari. El que representa dos cafès per a una persona al mes, per a tots són dos milions d'euros més.'

Carles Brugarolas (Junts per Sant Cugat)'Heu tingut 32 anys a l'oposició per preparar-vos i encara hi ha molts
deures sobre la taula. La nostra estratègia són congelacions o baixades lleus per anar reduint la càrrega fiscal
per a tota la ciutadania.'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/146920.html
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